Classification: JHAH: Public

Safe use of Thalidomide الإستخدام الأمن لدواء ثاليدومايد

يُحظر تناول هذا العقار إذا كنت حاملاً. فالاستخدام أثناء الحمل قد يتسبب في إصابة الجنين بعيوب خلقية أو فقدان الجنين

يجب إجراء حمل اختباري للتأكد من أنك لستِ حاملاً قبل بدء تناول هذا العقار. تحدثي إلى طبيبك في هذا الأمر قبل بدء تناول هذا العقار

يجب عليك استخدام وسائل منع الحمل لمدة 4 أسابيع على الأقل قبل البدء في العلاج بهذا الدواء، وأثناء العلاج به، وأثناء أي فترات من توقف العلاج، ولمدة 4 أسابيع على الأقل من تاريخ آخر جرعة. اتصلي بطبيبك على الفور إذا لم تستخدمي وسائل منع الحمل، أو إذا كنت تعتقدين أنك حامل، أو إذا فاتتك الدورة الشهرية خلال هذا الإطار الزمني

قد يزداد خطر الإصابة بالجلطات الدموية في الأوردة أو الرئتين عند استخدام هذا العقار. اتصل بطبيبك على الفور و توجه الى الطوارئ في حالة الشعور بأي ألم أو ضغط في الصدر أو خروج دم مع السعال أو ضيق النفس أو الألم أو السخونة أو تورم الساقين أو الذراعين.

Pharmacy Services Department –Reference: JHAH Health Encyclopedia and Product Information

Classification: JHAH: Public

Safe use of Thalidomide الإستخدام الأمن لدواء ثاليدومايد

Do NOT take Thalidomide if you are pregnant. Using Thalidomide during pregnancy may cause birth defects or loss of the unborn baby.

You must have pregnancy tests that show you are **NOT pregnant before starting this medication**. Discuss with your doctor before starting this medication.

You must use birth control for at least 4 weeks before starting this drug, during treatment and any treatment breaks, and for at least 4 weeks after your last dose. Call your doctor IMMEDIATELY if you did not utilize birth control, or if you think you may be pregnant, or if you miss your period during this time frame.

The chance of blood clots in your veins or lungs may be raised with this drug. Call your doctor right away and head to the nearest emergency room if you have any chest pain or pressure; coughing up blood; shortness of breath; or pain, warmth, or swelling of the legs or arms.